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KONZEPT:
Im „Date Project“ // EVERY DAY // 2022 wird jeden Tag eine Grafik mit dem jeweiligen Datum von 
mir erstellt und als: Non-Fungible Token  - NFT veröffentlicht. 
Die gewählte Schrift ist ein Zitat an die ersten Computerschriften, diese sollte sowohl für 
Menschen wie für Maschinen lesbar sein.

Jedes Datum ist einmalig als NFT erhältlich.

Das „Datum Projekt“// EVERY DAY // 2022 
Non-Fungible Token - NFTs, bezieht sich unter anderem auf eine analoge Arbeit von mir aus dem 
Jahr 1999 (fortlaufend)  mit dem Titel  „Datumsgrafiken“. 
Auszüge davon sind zu sehen unter „Date graphics 1999“auf meiner Webseite:
http://www.monaco.at/ WORK DATASHEETS 1999

CONCEPT:
In the “Date Project” // EVERY DAY // 2022 every day a graphic with the respective date is cre-
ated by me and published as: 
non-fungible token - NFT. 
The chosen font is a citation to the first computer fonts, this should be readable for humans 
as well as for machines.

Each date is available once as NFT.

The “Date Project”// EVERY DAY // 2022 
non-fungible token - NFTs, refers among other things to an analog work of mine from 1999 (con-
tinuous) entitled “Date graphics”. 
Excerpts of it can be seen at “Date graphics 1999 “on my website:
http://www.monaco.at WORK DATASHEETS 1999
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Extracts from the 1999 series
„Date graphics 1999“ Graph paper transparent, 29,9x42cm.               www.monaco.at/work/bevor2000

The “date sheets” were created partly from the respective date of writing, as well as time-shifted.
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